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Protokó| nr 5/07
z posiedzenia Komisji RewizyjnejRady Gminy

f007 r.odbytego w dniu 16 lutego

Obecni:
- wszyscy ozlonko\Ą'ie Komisji według załączone.j
- drektor Gminnego ośrodka Kultury l,idia

Publicznej Alicja Danel-Ozga

Listy obecności czlonków oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr ] i 2 do nin'

protokotu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzcj Lacel otworzyl posiedze e, przywitał

pżybyłych cżonkó\, Komisji ofuz zapros7'onych gości po czym strvierdził prawomocność

obrad.

Następnie pźedstawił proponowany porządek posiedzenia:

l. Funkcjonowanie Gminnego ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publlczn€j.

2. sprawy bieąc€.

Poządek obrad zośał przyjęty bęz anian.

Nazwa i adres koDtrolowlnego podmiotu: Gminna Bib]ioteka Publiczna, ul. Cieszyńska 25,

43-440 Goleszow.

Termin kontroli: 16 lutego 2007 r.

określenie przedmiotowęgo z8kr€Śu kontroli i okresu objętego kontrolą! przcdmiot

kontoli i okres kontloli zoslał określony w piśmie skierowanym do dyrektol Alicji Danel.

ozEa' Kopią pismą stanowi zalącznik W 3 do |1i||' płolokołu.

lmię i nazwisko ki€rownik' konlrolowanego podmiotu| Alicja Dane|.ozga.

Przebieg i wynik czynności kontrolnych| CzJonkowię Komisji otrzymali pisemną

informację dotyczącą tlziałalności GBP w 200ó rok]J', k|ótd sląnoi'i załącznik nr 4 do nin.

pfotokoł . Dyręktot Alicja Danel-ozga szczegółowoją omówiła oraz na bieżąco odpowiadala

na p}'tania i wątpliwości członłów Komisji. Dyrektor szczęgołowo omówiła za}rcsy

obowiąlków zatrudnionyclr w Bibliotece osób oraz pE€dstawi,ła główne założenia programu

IKoNKA' dzięki któremu bibliotcka w Go|eszowie otrzymał'a z Ministelstwa Kultury trzy

zurw*. n. ś oo l'toro' Y|Ę
Rady Gminy Ooleszf{

,d*LąM*pL}lyś'!.-..

listy obecności'

Lankocz. dyrektor Gminnej Biblioteki
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stanowiska komputerowe. Członkowie Komisii z''łrócili uwagę na konieczność pozyskania

takich komputerów również do tj]ii biblioteki w Cisov'nicy i Puńcowic. w związku f tyń

dyrek1or zobowiązała się w przJ,padku ogłoszenia przez Milistelstwo podobnego progmmu,

do żożenia stosowego wniosku w tę.j spl.awię. Komisja w dyskusji zastanawiała sję także nad

moż|iwością szerszego udostępniania komputelów mics7*&ńcom' Dyrektor wyjaśniła jednak,

że biblio.eka nie może pełnić funkcj i kawiarenki internetowej '

W trakcie dyskusji członkowie Komisii szczególną uwagę zwrócili na god'ny otwarcia

biblioteki w Goleszowie' Zdaniem członków Komisji godziny otwarcia powinny zostać

wydłuŻone kosztem póź,I}iejszego otwarcia placówki.

Dyrektor Alicja Danel.ozga stwietdziła rówlież, iż po powołaniu GBP jako insłytucji

w czynności pfacowników biblioteki weszły takic zadania jak księgowość. kadry. BHP, w

związk! z cqrn potrzebują oni pomocy ze strony pracowników urzędu gminy w plowadzenirt

pewnych spraw związanych z dokumentami urzędowymi.
.fą wypowiedź poparła d1rektor Gminnego ośrodka Ku|tury Lidia Lankocz, która sfwierdził,

żę pomoc potfzebna byłaby |akże w zakresie t\łorzenia stlony iDtemetowej' na któIej swoje

informacje mógłby umieszczać GoK.

Następie Komisja zapoznała się z działalnością Gminnego ośrodka Kultury w ooleszowie.

Nazrvą i adres kontrolowalego podmiotu! Gminny ośrodek Kultury. ul' cieszyńska 25,

43.440 Golęszów'

Tormin kontroli. 16 lutego 2007 r.

określenie przedmiotowe8o zakresu kontroli i okresu objętego kontrolą: plzedmiot

kontloli i okęs kontloli zoslał ok'ęś]otry w piśmie skierowanym do dyrektor Lidii Lankocz.

Kopia pisma stąhowi żałqcznik nr 5 do nin. prctol,alu.

lmię i nauwisko kierownika kontrolowan€go podrrtiotu: I.idia l,ankocz.

Przebieg i wynik czynności kontro|nych: Członkowic Komisji ot.zymalj pisemną

infomację dotyczącą działąlności GoK w 2006 toku' k|ó|L! stanoy,i zalączrlik ó do nin'

pfotokołu.

Informację tą szczęgółowo omóWiła d}.rektor GoK [,idia Lankocz i na bieżąco odpowiadała

na pytania członków Komisii.

Przewodniczący Komisji Ąndrzej l,acel zwrócił uwagł, na zbyt dużą. jcgo zdanicm, różnicę

pomiędzy środkami pzęzlaczoflymi na fuldusz osobowy \ł,raz 2 utrzymani€m bazy

lokalowej, a dżałalnością GOK' Zdaniem przewodnjczącęgo należy się fastąnowić między
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innymi nad stworzeniem w Lesznej Gómej jednego obiektu skupiającego dzialające na jej

tęrenie organizacje (osP' świet|ice Gminną). Przewodnic7-ący poinformował także' że

6lutęgo br. Komisja Rewizyjna wiz}'towała wszystkie szkoły podstawowe (bez filii). gdzie

uzyskała od dyrektorów inlbrmacje o braku współpracy pomiędzy szko,lami w Gminnym

ośfodkiem Kultury'

otlpowiadając rra ten głos dyrektor (ioK stwicrdziła, że po wypłaceniu pensii i uręgulowaniu

rachunków związŹnych z utrzymaniem bazy lokalowcj na działalność kulturalną pozostaję

kwota około 4000 zł, pozostałe fundusze GoK \Ąypmcowrlje własną dziatalnością DyrekloI

nie zgodzila się z opinią dyrek|orów szkół dotyczącą braku współpracy z GoK'iem' Z,daniem

dyrektor Lidii l'ankocz dyrektorzy szkół są infoimowani o każdej planowancj imprezie

i kaŻdorazowo młodzież szkollajest '.apraszana do uc7'cstnictlva i imprezŹch'

Wnioski Konrisji dotyczące Gminnej Biblioteki Publicznej:

Komisja pozytywnie ocenia dzial'lność Gminnej Biblioteki Pub|iczncj i prosi

o ponowienie wniosku do Ministra Kultury w sprawie pozyskania kolejnych

komputcrów dla fltii biblioteki w cisorłnicy i w Puńcot,lie w celu umoż|iwienia

czytelnikom darmowego dostępu do |nt€rnetu. Komisja proponuje tawc foz,\'ażęnie

zmi8ny godzin otwarcia biblioteki. Zmiana ta sporvodowalabym pc|ni€j$ze

wykorzystanie st9nolr,isk komput€rowych.

Komisja pozyt}'\łnie ocenia dzialalność Gminnego ośrodka Ku|tury i jcdnocześnie

zwraca uwagę na malą wspó|pracę ze szkolami podstałowymi.

Komisja wnosi o pomoc Urzędu Gminy W prowadzeniu dokumcntów administracyjnych

GoK oraz GBP oraz o pomoc w załażeniu strony internetowej GoK'u.

W związku z wysokimi kosztami utrzymania świetlicy gminnej w Lesznej Górnej

Komisja wnosi o stworzenie jednego pomi€szczenia skupiającego organizlcje osP

i Świetlicę Gminną, a o oszczędności z tego tytulu mogą zostać plz€krzŁn€ na

dzialalność GoK i GBP.

Ad.2. sor8wv bież8cc.

Na posiedzeniu Komisji rł'dniu ó lutcgo 2007 r. postanowiono zrtlróoić się do pracownika

Urzędu Gminy Jerzego Hławiczki w sprawic wyjaśnicnia ptzyczyn lozdzielenia inwestycji

oświedenia ulic Malinowęj' Astlów i storczyków.
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Komisja oazymała pisemną odpowiedź na wlw w'jo,*k' kórego tteść sląnowi zgłącznlk W 7
do t,i,. protolrahL W takcie dyskusji Komisja zaułażyła, że do inwestycji oświetlenią trzęch
sąsiadująpycb ulic' mógł być wykonany jęden prcjekt i prace te mogły zostać wykonan9
wjędn}rn czasie, przy jednodniovym wykorzystaniu splzęt.,' co zdaniem komisji radykalnie
obniżyłoby koszty tych iqwestycji.

Na tym protokół zakończono:

Podpisy cżoŃów Komisji:

Andrzej Lacel

Gęrnuda hoksa
\-.7 Artul Więcław

Krzysztof Gtdcar
Dariusz Orawiec

Podpisy kierowników kontrolowanych podmiotów:

Protokołowala:

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy
A.leksandra Brudny
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